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Fatsa Yeni Haber’in logosunun hemen yanında “ÇEVRE YOLUMU İSTİYORUM” sloganı
yayınlanıyor.Bu slogan Fatsa kamuoyunda bir algı oluşturmak içindir. Hatta 1990’lı yılların
başından başlayıp 2004 yılına kadar da “FAKÜLTEMİ İSTİYORUM” sloganı yayınlamıştık. 
Tam 14 yıl. 
Sonuçta 2004 yılında AK Parti Hükümeti tarafından AK Parti Ordu Milletvekili Eyüp Fatsa’nın
ısrarlı girişimleriyle fakültemiz açılmıştı. 
Şimdi “ÇEVRE YOLUMU İSTİYORUM” sloganına yer veriyoruz.
28 Aralık Çarşamba günü AK Parti Ordu Milletvekilleri Ergün Taşçı ve Oktay Çanak bir basın
toplantısı yaptılar. Toplantının ana konusu “Fatsa Çevre Yolu” idi.
Ergün Taşçı bu konu üzerinde epeyce bir uğraş gösterdi. Bunu inkar edemeyiz. 
Çarşamba günü yapılan basın toplantısında da etüt ve proje çalışmalarının başlayacağı
açıklandı. 
Süreç şöyle: Karayolları Genel Müdürlüğü Program ve İzleme Daire Başkanlığı, “Fatsa Çevre
Yolu Etüt ve Proje Danışmanlık Hizmet Alımı İşi” ihalesi. 
Vekillerin beyanlarına göre; 18 Ocak 2017’den itibaren teklifler alınacak, 3 ay içinde de ihale
yapılacak.
Bu ihale etüt ve proje çalışmaları için olacak. 
Süreç uzun. Ancak bir başlangıç yapılması bile başarı.
Aslında Fatsa Çevre Yolu salt Fatsa’nın meselesi değil. Bu mesele Karadeniz Sahil Yolunu
kapsayan bir iş. Yüzde 98,5’i bitmiş olan sahil yolunun yüzde1,5’lik kısmı Fatsa ve Ordu çevre
yollarını kapsıyor. Dolayısıyla bu iki güzergah bitmeden sahil yolu projesi bitmiş olmuyor. Bu
ayrıntı bilinmeli.
Bilindiği üzere Ordu çevre yolunda çalışmalar sürüyor.
Fatsa çevre yolunda da süreç yeni başlayacak. 
Kaç yılda sonuç alınır kestirmek zor. Ama yine de başlanacak olması bile başarı. 
Ergün Taşçı ile bu meseleleri uzun süredir tartışıyor, yazılarımızda ve haberlerimizde Fatsa’nın
bu hassasiyetini dile getiriyor ve kendisinin de beyanlarını siz okuyucularımıza duyuruyorduk. 
Bu bizim gazetecilik görevimizdi, yaptık. 
Ergün beyde işi takip etti ve bir ivme kazanılmış oldu. 
Tabii ki mesele çözülmüş değil. Sıkı takip gerektirir. Takip edilmezse ‘kamuda zaten tasarruf
tedbirleri uygulanıyor’ sümen altı edilmesin. 
Sayın Taşçı’nın bundan sonra yapacağı iş, meselenin takibidir. 
Zaten mesele Fatsa’yı aşmış Karadeniz sahil yolu kapsamı içine girmiştir. 
Kısaca; bu yol bir ilçe yolu değil Karadeniz sahil yolunun bir parçası olarak algılanmalıdır. 
O halde tüm Karadenizli bakan ve milletvekillerinin sorunu haline dönüşmüştür. 
Haydi hayırlı olsun… 
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